

1. Life · Minority in Hong Kong 香港少數族裔的生活

Introduction 簡介

Asia's World City, a cool name for Hong Kong.

In this metropolis, you will find world-class architecture, well-known theme parks, eastern and western festivals, and cuisines from around the world. If we fully embrace our status as a world city, then we should not be surprised to find that there are people of varying skin colors and facial features among us. To meet them, you don't have to visit any particular neighborhood or mansion. They are in our midst, sharing the similar thoughts and having the similar life in Hong Kong, they are one of us.

在這個國際都會，你會發現世界級的建築物，有名的主題公園，中西節日，以及環球美食。如果大家完全擁抱我們作為國際城市的地位，那就不應因為見到不同膚色及臉部特徵的人而感到驚訝。如果想見到他們，你不需要去到某些地區或大廈，他們就在生活在我們當中，有著相似的生活，他們就是我們的一分子。



There are 12 pictures of the Hong Kong non-Chinese residents with their stories. Schools can consider putting it on the board for students to see with briefing in assembly time or class teacher period.

這裏有 12 幅關於香港非華裔居民的相片，學校可把它們貼在壁佈板上讓學生觀看，以及在集會時間或主任堂作出簡介。

**This project can be used together with the "Who is a Hongkonger?" activity.*

*此項目可與“誰是香港人”的活動一同進行。